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Persbericht  Koninklijk  Instituut  van Ingenieurs 

Symposium over de Markerwaard 

Onder auspiciën van: 
- Genootschap Flevo 
- Koninklijk Instituut van Ingenieurs 
- Koninklijk Nederlands Aardrijkskundig Genootschap 
- Nederlands Instituut voor Ruimtelijke Ordening en 
Volkshuisvesting 
- Nederlandsche Maatschappij voor Nijverheid en Handel 
- Nederlandse Vereniging "Water, Land en Ruimte" 
- Stichting voor Bevolkingsonderzoek in de Drooggelegde 
Zuiderzeepolders 
organiseert het Koninklijk Instituut van Ingenieurs op 16 
februari 1973 in de Jaarbeurscongreszaal te Utrecht een 
symposium over het problematiek van de Markerwaard. 
Het project, dat van nationale betekenis is, houdt velen 
bezig en de meningen liggen vaak ver uiteen. Het is dan 
ook wenselijk dat ter ondersteuning van de besluitvorming 
de hiervoor relevante aspecten door en met deskundigen 
in het openbaar besproken worden. 
De nota "Beschouwingen over de Markerwaard" van de 
Dienst der Zuiderzeewerken van Rijkswaterstaat geeft een 
zestal alternatieven voor de vormgeving van de 
toekomstige Markerwaard. Op het symposium, dat om 
10.00 uur begint, zullen - na de algemene toelichting op 
de nota - vijf sprekers hierop een aantal kritische 
beschouwingen geven. 

Deze sprekers zijn: prof. dr. ir. J. C. van Dam, Hoogleraar 
Waterhuishouding TH-Delft over Waterhuishouding; prof. 
drs. G. J. van den Berg, Hoogleraar Planologie 
RU-Groningen over: Ruimtelijke Ontwikkeling; prof. dr. ir. 
F. M. Maas, Hoogleraar Landschapskunde TH-Delft over: 
Milieu; ir. C. A. Kuysten, Directeur Verkeer en Recreatie, 
Kon. Ned. Toeristenbond ANWB over: Recreatie; prof. ir. 
J. Volmuller, Hoogleraar Verkeerskunde TH-Delft over: 
Verkeer. 
De kosten voor deelneming (incl. koffiemaaltijd, 

verversingen en één exemplaar van de nota) bedragen 
ƒ 32,50 per persoon en ƒ 15 per persoon voor studenten 
onder vermelding van de instelling waar wordt gestudeerd. 
Voor deelname aan de discussie kunt u een kort 
geformuleerde bijdrage zenden aan het Congresbureau 
Klvl, Prinsessegracht 23 te 's-Gravenhage, graag vóór 8 
februari a.s. 

De aanmelding geschiedt uitsluitend per giro en wel door 
het verschuldigde bedrag over te maken op gironummer 
177.70.70 t.n.v. Congresbureau Klvl te 's-Gravenhage, vóór 
5 februari 1973 onder vermelding van: 
- Symposium Markerwaard 
- wél/géén NS-reductiebon (voor dagretour naar Utrecht) 
- naam en adres voor toezending toegangsbewijs, enz. 

Persberichten  Ministerie  van Landbouw  en 
Visserij 

Ir. Herweijer: veredelingslandbouw in harmonie met 
landschap 

Ter gelegenheid van de jaarvergadering van de Stichting 
Streekbelangen Oostelijk Gelderland op 8 december jl. 
hield ir. S. Herweijer een lezing over "Landbouw en 
Landschap in Oost-Gelderland". Hierbij stelde hij de vraag 
of de landschapontsierende torensilo's door onderzoek- en 
praktijkmethoden niet zouden kunnen worden vervangen 
door silo's van een andere vorm die niet boven de hokken 
uitkomen en, of de gehele complexen met beplanting in 
het landschap zouden kunnen worden ingebouwd. 
Tevens zal binnen afzienbare tijd het probleem van de 
verwijdering en verwerking van gier en mest worden 
opgelost. Momenteel worden uit het door het 
Ontwikkelings- en Saneringsfonds voor de Landbouw en 
de betrokken Produktschappen gevormde fonds op grote 
schaal proeven gedaan met luchtwassers, beluchting en 
injecteurs. Het beleid van het ministerie van landbouw en 
visserij is erop gericht deze problemen zo snel mogelijk 
tot een oplossing te brengen teneinde te bewerkstelligen 
dat zij uiterlijk 1980 - maar naar verwachting eerder - tot 
het verleden behoren. 

In zijn toespraak bestreed ir. Herweijer de opvatting, die 
hier en daar opgeld doet, dat dierlijke 
veredelingsbedrijven zouden moeten worden 
samengebracht op zgn. bio-industrieterreinen. Naar zijn 
mening zou dit grote problemen met zich brengen, niet 
alleen uit een oogpunt van besmettingsgevaar maar ook 
vanwege de mestconcentratie en de hiermee gepaard 
gaande stankoverlast. 
Persoonlijk was hij van mening dat het platteland door 
boeren en tuinders moet kunnen worden beheerd op een 
wijze die zowel economisch als milieu-technisch 
verantwoord is. Er dient dan echter wel een zodanige lijn 
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